
GS Avdelning 14 Mellannorrland  
Repskap 
Protokoll 

Östersund/video 2021-09-29 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Göran Mikaelsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
Närvarande:  
Ombud: Bob Jonsson, Jennie Sandström, Pär Wallgren (suppleant),  
Hans-Eric Johansson, Morgan Lindgren, Simon Wiberg, Kim Holmqvist, Emil Sellgren, 
Christer Ludén, Görgen Devall (suppleant), Zelimkhan Ismailov, Roland Flink, 
Christofer Harström, Örjan Lundquist, Lars Björk och Thomas Fälldin. 
 
Frånvarande: Michael Berggren, Marcus Edström, Niklas Nordin, Pär Nordin,  
Linus Svedin Thunström, Niclas Andersson och Olle Halvarsson 
 
Ordinarie: Göran Mikaelsson, Göran Molin, Agneta Norman, Markus Kamél,  
Jerker Larsson och Bertil Johansson.  
Timmy Landfors och Elvira Karlsson med på video. 
 
Förhinder: Christian Häggkvist. 
 
Suppleanter: Maria Rollmar. 
Daniel Andersson tjänstgörande med på Video 
 
Förhinder: Isabella Öqvist 
 
Frånvarande: Nils Dahlström 
 
Adjungerade: Fredrik Axelsson, Catarina Ångnell och Krister Wallin 
 
Förhinder: Roger Johansson 
 
Revisorer: Hans Nylén 
 
Förhinder: Tord Jonsson och Thomas Holmström 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Dagordningen gicks igenom. 
Mötet fastställde dagordningen 
 
§ 3 Val av presidium 

a) Ordförande Göran Mikaelsson 
b) Sekreterare Agneta Norman  



§ 4 Val av justerare rösträknare 
a) Justerare Markus Kamél och Christer Ludén 

 
§ 5 Ombudsupprop 
23 röstberättigade samt 7 utan rösträtt. 
 
§ 6 Praktiska frågor 
Göran Mikaelsson informerade när lunch och fika var och att lunchen är på Spilta 
restaurangen 
 
§ 7 Mål- & verksamhetsplan 2022 
Styrelsen föredrog Mål- & verksamhetsplanen för 2022 Bil 1.  
Frågor om information från studier ut till de som inte finns på klubb. Vi har lista för alla 
kontaktombud som Jerker kan använda. En fråga även om man kan få utbildningar på sin 
arbetsplats. Jerker sa att det gick att lösa.  
På information så undrade Bertil om försäkringstidningen som kom ut med DA finns 
kvar. Vi har några på avdelningen men vi undersöker om det är någon ny på gång. 
Fråga om vi kommer att komma ut på arbetsplatserna och informera om valet för det är 
många som är okunniga om detta. Jerker svarade att han ska kolla och samordna med LO 
om detta. 
Thomas Fälldin på värdegrund vill ha in förslag på företag där han, F/P och ungdom kan 
komma och prata fackliga frågor. 
Mentorerna, har vi inte med i Mål- & verksamhetsplanen men det blir samma som vi har 
haft förut med två besök och sedan vara behjälplig vid olika frågor. 
2022 kommer att bli ett utmanande år eftersom 2021 var ännu ett förlorat år. 
Mötet beslöt att godkänna Mål- & verksamhetsplanen för 2022. 
 
§ 8 Budget 
Göran Molin föredrog budgeten för 2022. Bil 2. 
Mötet beslöt att fastställa avdelningens budget för 2022. 
 
§ 9 Information från avdelningen 
Kort information av vad som händer i avdelningen mål 350 uppsökerier men det har inte 
gått vi har gjort 92 vi har gjort 211 övriga företagsbesök vi har ringt. Lönerevisioner hade 
vi som mål att göra 150 st. men vi får inte komma in överallt vi har gjort 64 st. Vi har inte 
fått in alla protokoll från alla klubbar än.  
RSO besök där fick vi igång verksamheten med en kurs i maj där vi fick låna maskin från 
Skedoms skola för en två dagar utbildning för RSO som var väldigt uppskattad, vi har 
gjort 17 besök av 120. 
117 nya inträden och 69 utträden, några har bytt bransch vi har haft några företag som har 
lagt ner sin verksamhet. Carina fortsätter att jobba åt förbundet. 
Mötet beslöt att godkänna rapporten. 
 
Del ett av kongressen började i maj vi fick in Daniel Andersson till förbundsstyrelsen och  
Göran Mikaelsson är personlig suppleant för Daniel. Göran Molin kom in i 
ersättningskommittén, Seth Hallestam ordinarie i valberedningen och  



Christian Häggkvist som suppleant i valberedningen och Hans Nyhlén som 
revisorssuppleant. 
 
Daniel Andersson berättade att det är en ny förbundsstyrelsen och det tar lite tid att få 
ihop, det är nu en från varje avdelning som sitter i förbundsstyrelsen. Bantning av 
personal har skett med naturliga avgångar och det arbetet fortsätter för att minska 
personalstyrkan mer. 
Mötet beslöt att godkänna rapporten 
 
§ 10 Arbetsordningen 
Ingen ändring 
 
§ 11 Övriga frågor 
Göran Molin gick igenom hur man fyller i uppdragsredovisningen och att man måste in 
på swedbank.se och kontoregister och går in på anmäl konto till kontoregistret logga in 
med bankid och fyll i ditt kontonummer så får ni pengarna direkt på kontot. 
 
Markus Kamél berättade att de har beställt t-shirtar till medlemmarna på Tunadal sågverk 
med förhandling med företaget för att slippa vite för övertidsöverdrag så betalade 
företaget för tröjorna.  
 
Fredrik Axelsson uppmanade alla att pusha på medlemmarna att gå utbildningar och 
värva medlemmar. Han berättade även om avtalat.se där man kan se alla sina 
försäkringar. 
 
§ 12 Avslutning 
Ordförande Göran Mikaelsson tackade för förtroendet att leda mötet och för visat intresse 
och avslutade mötet. 
 

Protokollförare: Agneta Norman 
 
 
 
Ordförande: Göran Mikaelsson   
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Markus Kamél    Christer Ludén 


